

Referat af bestyrelsesmøde 17/6 2014

Til stede: Mette, Christina, Jeanette og Line

Afbud: Ulrik

1 Referat og dagsorden blev godkendt.

2 Valg af referent: Line blev valgt

3 Efter dagsorden var udsendt havde vi fået henvendelse fra Caroline Andersen fra DGI. Hun ville fortælle os om hvilke muligheder vi havde som medlemmer af DGI. Caroline fik derfor lov at begynde mødet.

Det blev besluttet at DGI kigger på følgende punkter og vender tilbage i september:

- Frivillig rekruttering på en lettere måde
- Hvad skal der til for at få handikapridning op at køre? (faciliteter samt uddannede instruktører)
- Uddannelse af undervisere i rideskolen
- Bestyrelsesprocessen
- Grafisk layout til bannere og anden reklame

Endvidere ville Caroline sørge for at vores foldere og flyers er færdige til sankt hans arrangement på mandag.

4 Orientering fra formanden udskudt da formanden ikke var til stede

5 Retssagen og efterspil:

Vi har fået godkendt budget og økonomi hos kommunen og har fået udbetalt vores driftstilskud.

Tilbage står en regning for omkostninger til advokat for DRF. Vi planlægger et ekstra springstævne i august for at betale denne i en omgang. Derefter er alle store poster i forbindelse med retssagen ude af verden.

6 Vedrørende manglende betaling fra elever i rideskolen. Det blev besluttet at ved manglende betaling i 2 mdr ophører ridning. Der kan betales med dankort på stedet hvorfor man til enhver tid kan betale ved ankomst og derefter gå til ridning.

7 Rideskolens belægningsgrad har ligget stabilt længe. Det forventes at sommerens mange arrangementer kan øge antallet af elever. Aktiv sommer er helt fyldt op. Specielt første uge er meget booket med 98 tilmeldte.

8 Rideskolemesterskab og sommerfest:

Opslaget kom sent op og der var derfor ved sidste tilmelding ikke ret mange tilmeldt. Det blev besluttet at rykke tilmelding til torsdag d. 26/6 og samtidigt opfordre ridelærerne til at få tilmeldt deres elever.

- 9 Kontortid for Mona er ikke blevet effektueret. Mona vender tilbage med hvad der passer hende bedst.
- 10 Orientering fra pensionærdelen v/ Ulrich Gaarslev
Ulrich kom forbi mødet og berettede at der fortsat er venteliste til bokse. Endvidere snakkede vi om hvorledes vi får brugerne af hal 3 til at samle klatter op. Der blev foreslået nye opslag samt en snak med forældre til dem der kommer udefra.
- Solariet i den nye stald virker igen
- Der arbejdes fortsat på at få bekæmpet rotter. Der findes nu dagligt døde rotter på stedet så det antages at de er for nedadgående.
- Spejl i hal 3: Tilbud er indhentet, det var noget dyrere end forventet. Ulrich indhenter et nyt tilbud
- Flere har ytret ønske om højere informationsniveau vedrørende opstaldningen og stedet. Ulrich vil genindføre infomailen.
- 11 Eventuelt
- Vedligehold af baner: Det er ridelærerne ansvar at få vedligeholdt baner og haller til brug i undervisningen. De skal køres noget oftere.
- Der er indgået et aftale med PC Service Center i Helsingør. Her kan alle medlemmer nu få gennemset sin pc for 100 kr.
- 12 Næste møde bliver 19/8 på HIS